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OR.0022.207.2022 

  

 

Protokół Nr 207/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Rypinie 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

 

 

Osoby uczestniczące: 

Jarosław Sochacki - Starosta Rypiński 

Piotr Czarnecki - Wicestarosta Rypiński 

Monika Kalinowska - Członek Zarządu 

Piotr Makowski - Członek Zarządu 

Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu 

 

oraz 

Krzysztof Cegłowski – Przewodniczący Rady Powiatu  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie: 

a) przyjęcie porządku obrad, 

b) przyjęcie protokołu. 

2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał. 

3. Omówienie spraw bieżących. 

4. Zakończenie. 

 

Ad. 1 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 10.30 Przewodniczący Zarządu Powiatu Starosta Rypiński 

Jarosław Sochacki witając zebranych członków oraz wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu. Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag. Protokół z poprzedniego 

posiedzenia Zarządu nr 206/2022 przyjęto bez uwag. 

 

Ad. 2 

      Uchwała Nr 628/2022 w sprawie unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na zakup i dostawę wyposażenia do pracowni zawodowych w ramach realizacji 

projektu „Nowe umiejętności uczniów drogą do sukcesu”, w części 2 zamówienia. 

 

Wicestarosta Piotr Czarnecki powiedział, że to jest postępowanie dotyczące wyposażenia 

pracowni chemicznej dla ZS nr 3. Postępowanie było podzielone na dwie części i w jednej 

części w związku z tym, że są utrzymane oszczędności, a najkorzystniejsza oferta była wyższa 

o kilkanaście tysięcy to można ją rozpatrzeć. Natomiast druga część, w której była tylko jedna 

oferta przewyższyła dwukrotnie kwotę budżetową, dlatego zostaje unieważniona.  
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Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

     Uchwała Nr 629/2022 w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

     Uchwała Nr 630/2022 w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

     Uchwała Nr 631/2022 w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Wicestarosta Piotr Czarnecki poinformował, iż plan wydatkowania na wyposażenie wszystkich 

powiatowych placówek szkolnych tj. kwota około 6 mln zł. Wicestarosta poprosił, aby 

Członkowie Zarządu wskazali osobę lub wydział, który będzie odpowiedzialny za projekt. 

 

Zarząd Powiatu ustalił, aby osobą odpowiedzialną za projekt była Pani Monika Tryniszewska-

Skarżyńska. 

 

Drugim tematem jest wyznaczenie osób lub osoby, która będzie odpowiedzialna za opis  

przedmiotu zamówienia. 

 

Starosta powiedział, że osobami odpowiedzialnymi za opis przedmiotu zamówienia mogłyby  

być osoby wyłonione przez Dyrektorów i dodał, że w najbliższym czasie będzie mieć spotkanie 

z Dyrektorami i wtedy Dyrektorzy mogą kogoś wytypować. Pan Jarosław Sochacki powiedział, 

że dobrze by było aby Dyrektorzy wchodzili w skład komisji.  

 

 

Kolejną kwestią jest wyznaczenie osoby lub wydziału, który będzie odpowiedzialny za 

przemyślenie całego procesu dotyczącego wynagrodzeń dla wykonawców.  

 

Zarząd Powiatu ustalił, aby wydziałem odpowiedzialnym za przemyślenie całego procesu 

dotyczącego wynagrodzeń dla wykonawców był Wydział Finansowy w Starostwie 

Powiatowym.  

 

Wicestarosta Piotr Czarnecki dodał, aby założyć że nie ma odległego określonego terminu 

dostawy dla wszystkich wykonawców w czterech częściach (sprzęt komputerowy, 

nagłośnienie, meble oraz samochody). W Polskim Ładzie jest zapis, który mówi, że płatność 

odbywa się w momencie w którym ostatni z wykonawców dostarczy zamówiony towar. 

Skarbnik powiedziała, że zapis będzie musiał być taki, że wszyscy mają ten sam termin 

dostawy. 
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Wicestarosta powiedział, że określenie drugiego terminu dostawy i określenie płatności po 

dostawie jednego dla wszystkich wykonawców w 4 częściach będzie powodowało to, iż 

mniejsze firmy które by mogły zaangażować te środki na długi okres czasu, załóżmy powyżej 

pół roku, można założyć, że nie będą chciały przystępować. Natomiast duże firmy angażując 

te środki mogą naliczać dodatkowe koszty, więc ta oferta może być wyższa. Problem polega na 

tym, że jeśli są ogłaszane cztery części to żeby ten projekt udał się to trzeba go rozstrzygnąć 

we wszystkich częściach. Jeśli są określone cztery części, czyli meble, sprzęt komputerowy, 

samochody oraz nagłośnienie i jeśli wyłoni się wykonawców w trzech częściach, a nie wyłoni 

się wykonawcy czwartej części to cały projekt jest spisany na straty.  

Pan Krzysztof Cegłowski powiedział, że dobrze by było gdyby dwa elementy zostały  

skumulowane na jednego wykonawcę, np. nagłośnienie i sprzęt komputerowy.  

Starosta przyznał rację Panu Przewodniczącemu Rady Powiatu. 

Pan Jarosław Sochacki powiedział, że do ZS nr 5 trzeba kupić wysokiej jakości sprzęt 

muzyczny, ponieważ znajduje się w niej szkoła muzyczna, więc ten sprzęt musi być wysokiego 

poziomu. 

Starosta poinformował o sytuacji związanej z rozbudową Przychodni „Przy Szpitalu” i 

powiedział, że powstanie nowy budynek przy przychodni, który będzie budowany w górę. 

Budynek ten będzie dwupoziomowy z windą.  

 

Ad. 4 

       Starosta Rypiński Jarosław Sochacki podziękował za udział w posiedzeniu. W związku  

z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu Powiatu w Rypinie Starosta 

Jarosław Sochacki zamknął o godz. 11.55 posiedzenie Zarządu Powiatu w Rypinie w dniu 28 

czerwca 2022 r. Na tym protokół zakończono i podpisano.   

 

 

Starosta Rypiński 

 

            Jarosław Sochacki  
 

Protokołowała  

Monika Głowacka 


